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ÚSPĚCH LR-PRODUKTŮ ALOE VERA A COLOSTRUM

komplikovaném shánění jsem dávku prvních 

5 ml Colostra nasadila 1. 5. v 16 hodin a poté 

každé 2 hodiny 1 ml, s noční čtyřhodinovou 

pauzou a dále á 2 hodiny 1 ml, celková denní 

dávka byla 15 ml. V pátek bylo provedeno 

SONO femorálních tepen s podezřením na 

jeden ze 150 možných příznaků (mikrotrom-

bózy femorálních žil) Kawasakiho syndromu 

s normálním nálezem a odebráno CRP, které 

vzrostlo na 40 mg/l.  Znovu se objevily otoky 

chodidel, které jsme začali natírat AV kon-

centrátem. Ještě v pátek, přesně po 24 hodi-

nách podávání Colostra, došlo k mírnému 

ústupu bolesti nožiček i ke zlepšení nálady, 

Kamilka začala mít zájem o hru pexesa a v 

sobotu už chtěla vidět i večerníček. V neděli 

si sama sedla a v pondělí byly nožky již bez 

otoků (lékaři byl doporučen Heparoid mast, 

ale byl aplikován jen AV koncentrát), Kamilka 

byla bez teplot! Tento okamžik byl zlomový a 

já začala plně důvěřovat panu Řehákovi a 

stejně tak Colostru. V pondělí nás přeložili na 

společný pokoj pro rodiče s dětmi, do té 

doby jsme spaly odděleně. Kamilka začala 

opět opatrně našlapovat, její chůze vypada-

la, jako by to byly její první krůčky... Byla ve-

selá a den ode dne se celkově zlepšovala. 

Její stav jsem v tuto chvíli konzultovala i s 

MUDr. Petrem Formánkem, který doporučil 

přidat Vitaaktiv vzhledem k neuvěřitelnému 

množství odebraných krevních vzorků a pro 

celkovou podporu organismu. V úterý při vel-

ké vizitě nám paní přednostka oznámila, že 

následující den Kamilce odeberou kostní 

dřeň a bude nasazen prednisonový test (pro 

mě to byl další šok, neboť jsem už doufala v 

propuštění z nemocnice). Kortikoidy (Predni-

son) jsem odmítla. Následovala opět konzul-

tace s p. Řehákem, který doporučil odběr, 

abych měla jistotu, že jsem něco nezane-

dbala. Ten byl proveden ve středu v celkové 

narkóze s normálním výsledkem. Večer mi 

byl paní doktorkou doporučen prednisonový 

test, se kterým jsem nesouhlasila z důvodu 

celkového zlepšení stavu. Ovšem další den 

při vizitě mi bylo oznámeno, že má Kamilka 

vysokou sedimentaci 122/135 (norma: 

8/15!), o které jsem do té doby nebyla infor-

mována (řídila jsem se podle CRP, které se 

snižovalo). Po poradě s panem Řehákem 

jsem dostala kontakt na primáře Dětského a 

novorozeneckého oddělení MUDr. Davida 

Kasala, který mi vzhledem k vysoké sedi-

mentaci doporučil přijmutí třídenního predni-

sonového testu, ale s tím, že na dlouhodobé 

užívaní musí být známa konkrétní příčina, pro 

kterou se kortikoidy nasadí. Také mi doporu-

čil vzhledem k charakteru 

onemocnění přidání Aloe 

Vera Gelu (já jsem ho do této 

doby odmítala z důvodu 

možného zhoršení stavu Ka-

milky vlivem odléčující reak-

ce). Ještě ve čtvrtek večer 

byl nasazen prednisonový 

test a v sobotu jsem nasadi-

la Aloe Vera Gel v dávce 5 x 

1ml denně. V pondělí 12. 5. 

byly odebrány vzorky krve 

na CIK (cirkulující imuno-

komplexy) a sedimentaci. 

Týž den při velké vizitě a bez 

výsledků odběru na CIK mi paní přednostka 

sdělila, že pokud odmítám léčbu kortikoidy, 

budou se s námi muset rozloučit a přeloží 

Kamilku zpět do spádové nemocnice, proto-

že vyčerpali veškerou možnou léčbu, kterou 

já jsem odmítla. Opět jsem situaci konzulto-

vala s prim. MUDr. Kasalem, který mi dopo-

ručil přistoupit na doporučenou kortikoido-

vou léčbu na dobu jednoho měsíce s tím, že 

pokud bereme Colostrum a Aloe Vera Gel, 

budou vedlejší účinky této terapie minimali-

zovány a současně bude působeno na zá-

kladní onemocnění. V úterý 13. 5. byly prove-

deny poslední odběry a lékařka navrhla 

propuštění, ale s tím, že Kamilce nasadí kor-

tikoidy i bez výsledků posledních krevních 

odběrů. Nezbylo mi nic jiného než souhlasit, 

aby se dcerka konečně po měsíci pobytu v 

nemocnici dostala domů!!! Kamilce bylo ještě 

naordinováno železo v kapkách (místo něj 

podávám VitaAktiv 2 x 2,5 ml, k nor-

malizaci krevního obrazu došlo bě-

hem 14 dnů) a na dlouhodobé užívá-

ní Penclen (ATB na předcházení 

akutního infektu) a Godasal (na ředě-

ní krve), jelikož závěrečná diagnóza 

lékařů byla: „podezření“ na autoimu-

nitní onemocnění. Po týdnu na kont-

role byly výsledky sedimentace 49 

(za první hodinu) a po měsíci 10 (za 

první hodinu). Po 6 týdnech užívání 

Colostra Direkt jsme snížili dávku na 

10 ml denně a od začátku užívání 

Aloe Vera Gelu jsme postupně zvy-

šovali dávku každý druhý den o 1ml, 

na celkovou denní dávku 30 ml den-

ně.

Závěrem bych ještě chtěla dodat, 

že jsem Colostrum a Aloe znala už 

dříve, protože Aloe Vera Gel dávám 

2 roky starší pětileté dceři a mám s 

ním dobrou zkušenost, ale Colostru 

jsem moc nevěřila. Přesvědčila jsem 

se o jeho účincích velmi brzy, po 

prvním podání. Touto cestou bych 

chtěla poděkovat Hance Galatíkové, Luboši 

Řehákovi a prim. MUDr. Davidu Kasalovi za 

velkou psychickou podporu, kdy jsem tele-

fonovala při každé nejistotě (a že jich bylo!), 

moc mi tím pomáhali a bez nich bych to 

všechno zvládala velice těžce. 

Přála bych dalším dětem i dospělým, aby 

Colostrum, Aloe Vera, VitaAktiv a další pří-

pravky pomohly tak, jako pomohly nám.

Renata Hyánková
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